
De Ronde Venen e.o.

REGIO MEDIA GROEP

11 december 2024

2
Ronde Venen Belang, 
VVD en D66 gaan door

10
Het perfecte kiekje van...
Hester Hielkema

15
Het kerstgevoel
in de regio

BEZORGERSGezocht:

Voor diverse wĳ ken

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 

je beschikbaar op de woensdagen? Meld je 

dan aan en ontvang een aanmeldbonus en 

een hoge verdiensten. Meld je dan nu aan 

bij Verspreidnet, ook 65-plussers zijn bij os 

van harte welkom.

Voor diverse wĳ ken

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 

je beschikbaar op de woensdagen? Meld je 

dan aan en ontvang een aanmeldbonus en 

een hoge verdiensten. Meld je dan nu aan 

bij Verspreidnet, ook 65-plussers zijn bij os 

van harte welkom.

Nadrukkelijk 

maken wij u 

er op attent, 

dat door ons 

in deze krant 

advertentie-, 

foto-, en/of 

tekstmateriaal 

niet beschikbaar 

       Ben je 13 jaar
of ouder
  meld je dan aan
als bezorger

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 

je beschikbaar op de woensdagen? Meld je 

dan aan en ontvang een aanmeldbonus en 

een hoge verdiensten. Meld je dan nu aan 

dat door ons 

in deze krant 

advertentie-, 

foto-, en/of HOGEVERDIENSTEN
& AANMELD-BONUS

Aanmelden via:
0 251-674433
www.verspreidnet.nl
info@verspreidnet.nl

For English
check QR-code

65-PLUSSERS
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Burgemeester Divendal en postcommandant Van den Dikkenberg hangen vlaggen op het hoogste punt van de nieuwe 
brandweerkazerne.  Foto: Gemeente De Ronde Venen.

De huidige brandweerkazerne aan 
het Brandweerplein is ruim 80 jaar 
oud en voldoet niet meer aan de 
eisen die aan een kazerne worden 
gesteld. De vrijwilligers moeten
zich achter de voertuigen omkleden 
en de instructieruimte is alleen te 
bereiken via een smalle, steile trap. 
Dat is niet handig bij een uitruk 
waarbij elke seconde telt. Daarnaast 
zijn de voertuigen van de brand-
weer door de jaren heen groter 
geworden waardoor nieuwe voer-
tuigen niet meer in de kazerne 
passen. 

Hooizolder
Burgemeester Divendal stond bij het 
bereiken van het hoogste punt kort 
stil bij de noodzaak om een nieuwe 
kazerne te bouwen. “De huidige 
kazerne is in 1949 gebouwd, Dat was 
een geheel andere tijd. De brand-
weerkazerne deed toen onder 
andere dienst als stallingsplaats voor 
paard en wagen van de vuilophaal-
dienst. De zolder, waar nu de
instructieruimte is, diende als
opslag en hooizolder voor het paard.’’
De nieuwe, duurzame brandweer-
kazerne heeft meer ruimte voor voer-

tuigen en voor de vrijwilligers is er 
een aparte kleedruimte en zijn er 
gescheiden sanitaire voorzieningen. 
Ook is er buiten ruimte om te 
oefenen. Bijzonder aan de nieuw-
bouw is dat de instructieruimte en 
kantoren onder de remise zijn gesitu-
eerd. Daarom is het gebouw niet 
hoog en ligt het hoogste punt dat 
werd bereikt op 8 meter boven het 
maaiveld. Het gebouw is ontworpen 
door Jous Architecten en wordt 
gebouwd door de Vinkeveense 
aannemer Mulckhuyse. Verwacht 
wordt dat de kazerne, die is voorzien 
van zonnepanelen en een warmte-
pomp voor de verwarming, voor
het zomerreces wordt opgeleverd.

Abcoude - De bouw van de nieuwe brandweerkazerne in Abcoude 
vordert gestaag. Woensdag 4 december werd het hoogste punt bereikt 
van de nieuwbouw. De brandweerkazerne verrijst aan de Burgemeester 
Des Tombeweg, nabij de carpoolplaats bij het inrijden van Abcoude. 
Burgemeester Maarten Divendal en postcommandant Rijk van den 
Dikkenberg vierden het bereiken van deze mijlpaal door vlaggen te 
hangen op het hoogste punt van de kazerne. 

Hoogste punt bereikt van nieuwe 
brandweerkazerne in Abcoude

LET OP

In verband met de komende feestdagen (Kerst en Oud & Nieuw)
wordt de krant eerder gemaakt en komt deze in plaats van
op woensdag, op maandag uit. 

Dus let op: de krant van woensdag 25 december komt uit op maandag
23 december en wordt gemaakt op vrijdag 20 december. Alle teksten en/of 
advertenties moeten bij ons binnen zijn op vrijdagochtend 20 december
vòòr 10.00 uur. Natuurlijk kunt u de dagen ervoor ook aanleveren, graag zelfs!

De week van Oud en Nieuw
1 januari is een woensdag. We verschijnen dan op maandag 30 december
en maken de krant op vrijdag 27 december. Ook dan moeten teksten, foto’s
en/of advertenties digitaal bij ons binnen zijn op vrijdag 27 december
vòòr 10.00 uur. Daarna is alles weer volgens normaal wekelijks schema.

De komende twee weken uw artikelen 
en/of advertenties eerder sturen!

Drugslab ontmanteld
Mijdrecht - Donderdagavond heeft 
de politie een grote politieactie 
gehouden bij een loods en woning 
aan de Eerste Zijweg in Mijdrecht. 
Daarbij is een groot drugslab ontdekt, 
zo liet een woordvoerder van de 

politie weten. Er zijn meerde 
personen aangehouden van
diverse nationaliteiten.
Vanwege het lopende onderzoek 
konden er nog geen aantallen 
genoemd worden. De exacte
omvang van het lab is nog niet 
duidelijk. 

Mijdrecht - Een school moet een 
veilige plek zijn en leerlingen en 
docenten een prettige leer- en werk-
omgeving bieden. Om de veiligheid 
te waarborgen heeft woensdag 4 
december een kluisjescontrole plaats-
gevonden bij het VLC in Mijdrecht en 
Vinkeveen. De controle was met name 
gericht op de aanwezigheid van vuur-
werk, maar er is ook gekeken naar 
wapens of drugs. Tijdens de controle 
is niets aangetro�en. De kluisjes zijn 
gecontroleerd door de schoolconci-
erges in aanwezigheid van politie en 
handhavers. Zij waren erbij om vragen 
te beantwoorden of om verdere actie 
te ondernemen indien er iets straf-
baars zou zijn aangetro�en. De 
controle van kluisjes vindt met enige 
regelmaat plaats en is met name 
bedoeld om te controleren of de 
regels worden nageleefd. Op grond 
van het reglement en het school-

veiligheidsplan hebben de scholen 
het recht om op gezette tijden de 
kluisjes te controleren. Het is niet 
toegestaan vuurwerk in de kluisjes
op te slaan, of het nu voor eigen 
gebruik is of om te verhandelen.

Blij met resultaat controle
Burgemeester Maarten Divendal: 
“Samen met het Veenlanden College 
hebben we de behoefte om bezit van 
en handel in vuurwerk op de middel-
bare school tegen te gaan. De
kluisjescontrole is een goed middel 
om te controleren of dit ook lukt.
Ik ben dan ook blij dat er niets is 
aangetro�en.’’ Conrector Annemieke 
Schutte van het Veenlanden College 
sluit zich daarbij aan: “Uit de controle 
blijkt dat de leerlingen zich prima 
aan de afspraken houden. We zijn 
dan ook trots op ze en gaan met 
vertrouwen het jaar 2025 in’’.

Kluisjescontrole bij VLC

Foto:  VLN Nieuws.
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Mijdrecht - Donderdag 5 december 
was voor de bewoners van Zonne-
huis Majella in de Dorpstraat in
Mijdrecht een heerlijke dag. Rond 
10.30 uur arriveerde Sinterklaas
met zijn Piet. Zonnehuis Majella in 
Mijdrecht biedt kleinschalige zorg
en dagbesteding voor ouderen met 
dementie, met zes groepswoningen 
en activiteiten.
Er werd natuurlijk uit volle borst 
‘Sinterklaasje kom maar binnen met 
je Piet’ gezongen. Eenmaal binnen 
had Sinterklaas voor iedereen een 
persoonlijk gedicht met een speciaal 
uitgezocht cadeau. Ook werd 
iedereen persoonlijk aangesproken 
door de Sint en verwend door Piet 
met pepernoten en ander lekkers. 
Ook had de Goedheiligman een 
prachtig gedicht voor het zorg-
personeel gemaakt en hij sprak
hen dan ook persoonlijk toe.

Sinterklaasfeest 
Zonnehuis Majella

Sinterklaas in Zonnehuis Majella.
Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Kom maandag 16 december naar het Repair Café in Vinkeveen.  Foto is aangeleverd.

De Hoef - De afgelopen maanden
is er heel hard gewerkt aan de duur-
zame renovatie van de gymzaal in 
dorpshuis De Springbok in De Hoef. 
Het werk is nu klaar en het resultaat 
is fantastisch! Op 6 december
werd de gymzaal door wethouder 
Cees van Uden o�cieel heropend.
De gymzaal kreeg een nieuwe sport-
vloer met vloerverwarming, een 
warmtepomp, akoestische wand-
bekleding, is geschilderd en er
kwam een mooi rolluik voor het 
materiaalhok. Minder zichtbaar,
maar minstens zo belangrijk voor
de verduurzaming, zijn de 116 
zonnepanelen, de isolatie van de 
vloeren en de spouwmuren en de 
nieuwe dakisolatie op het lage dak. 
Binnenkort komen de nieuwe
kunststofkozijnen en deuren met 
HR++ glas en krijgt de voorgevel
een schilderbeurt. Tot slot is, in 
samenwerking met de lokale
installateur, een systeem ontwikkeld 
dat geautomatiseerd alle klimaat-
systemen aanstuurt. Dit ‘Slimme 
Springbok’ systeem zorgt enerzijds 
voor optimaal comfort voor de 
gebruikers en anderzijds voor
lagere kosten.

Bijzonder aan de hele verbouwing is, 
is dat de begeleiding (en soms ook 
uitvoering) geheel gedaan is door
vrijwilligers. Zowel bestuursleden als 
dorpsgenoten hebben zich ongeloof-
lijk ingespannen om de verduur-
zaming tot een goed einde te 
brengen en de overlast voor de 
gebruikers te beperken. Daarnaast 
deden alle (overwegend Ronde 
Veense) bedrijven hun uiterste best 
voor een goed verloop van de ver-
bouwing en dachten en hielpen mee. 
Mede daardoor zijn de strakke
planningen gehaald en is het
resultaat zo mooi.
Wethouder Cees van Uden: “Het is 
mooi om te zien dat veel vrijwilligers 
zich met veel enthousiasme hebben 
ingezet voor het opknappen van de 
gymzaal. Het resultaat is een moderne 
en duurzame voorziening waar
sporters weer vele jaren met plezier 
gebruik van kunnen maken.’’
De duurzame renovatie werd mogelijk 
dankzij �nanciële steun van de 
gemeente. Met de subsidie is de 
gemeente verzekerd van een goede 
gymzaal voor de leerlingen van de 
basisschool. Maar ook de andere 
gebruikers pro�teren er natuurlijk van.

Verduurzaamde Springbok 
heropend

De Ronde Venen - Na het vroegtijdig 
opstappen van wethouder Zeven-
huizen en de verklaring van wet-
houder Van der Greft verder te gaan 
als onafhankelijk wethouder, hebben 
de coalitiepartijen RVB, VVD en
D66 met elkaar gesproken over de 
ontstane situatie. Deze gesprekken 
hebben opgeleverd dat de partijen
de wethouders Maarten van der Greft, 
Anja Vijselaar en Cees van Uden 
blijven steunen. Zij behouden het 
vertrouwen uitvoering te geven
aan het coalitieakkoord ‘In het hart’, 
en de overige werkzaamheden voor 
de gemeente. Joanne Freeve,
fractievoorzitter D66: “Onze partij is 
tevreden met het college. Voor ons
is het belangrijk dat we bestuurlijke 
verantwoordelijkheid nemen en
dat de gemeente doorgaat met de 
belangrijke thema’s, zoals de bouw 
van goede scholen, een nieuw
dorpshuis en voldoende woningen.”
De Rondeveense VVD en D66
geven aan dat het vertrouwen in het 
college bij hen nooit is weggeweest. 
Zij zijn blij dat de RVB opnieuw hun 
vertrouwen heeft uitgesproken, zodat 
er doorgewerkt kan worden aan wat 
echt belangrijk is. Zoals onder andere 
aan een veilige omgeving, meer 
woningen en goede voorzieningen.

Bart Richter, fractievoorzitter VVD:
“Wij werden verrast door het vertrek 
van wethouder Huib Zevenhuizen. 
Huib heeft zich volop ingezet voor 
belangrijke doelen als sneller meer 
woningen en het bestemmingsplan 
Vinkeveense Plassen. Het is belang-
rijk om hier vooral mee door te gaan.” 
Met de bezuiniging van het Rijk 
hebben alle gemeenten te maken 
met dalende inkomsten, terwijl de 
opgave voor gemeenten steeds 
groter wordt. Dit vraagt daarom om 
stabiliteit en een betrouwbare over-
heid. De RVB, VVD en D66 vinden het 
daarom belangrijk om door te gaan 
met de gezamenlijke taak, en invul-
ling te geven aan de verantwoorde-
lijkheid voor onze gemeente. Hier-
voor wordt het college aangevuld 
met een vierde wethouder.
Erik de Haan, fractievoorzitter RVB:
“Het is voor ons belangrijk dat wij
als RVB vertegenwoordigd zijn in
het college. Onze nieuwe kandidaat 
wethouder stemmen wij samen af 
met onze coalitiegenoten, om de 
goede samenwerking in het college 
te behouden. Wethouder Maarten 
van der Greft blijft onderdeel van het 
college als onafhankelijk wethouder. 
“Hij blijft uitvoering geven aan het
coalitieakkoord.“

Ronde Venen Belang, VVD en 
D66 gaan door

Vinkeveen - Stel je voor: je buurman 
zakt plotseling in elkaar op straat,
je kind stoot haar kleine teen en
kan deze niet bewegen of je collega 
verslikt zich en krijgt het benauwd.
Dit zijn slechts enkele voorbeelden 
van situaties waarin eerste hulp van 
cruciaal belang kan zijn. Wat is er 
mooier dan te weten dat je in deze 
situaties kunt helpen. Dat je niet 
hulpeloos hoeft toe te kijken of 
ongemerkt doorloopt, om later met 
een naar gevoel achter te blijven.
Een reanimatiediploma is al een 
waardevolle vaardigheid, maar niet 
alle noodgevallen betre�en hart-
falen. Een EHBO-diploma maakt je 
veelzijdiger en beter voorbereid op 
diverse noodsituaties. De eerste 
minuten na een ongeval zijn vaak 
cruciaal om levens te redden en 
schade te beperken. Aangezien de 
meeste ongevallen thuis plaats-

vinden, is het bijzonder nuttig
om direct hulp te kunnen bieden.
Tijdens de EHBO-opleidingscursus 
leer je hoe je in elke situatie hulp 
kunt verlenen. Van geruststellen en 
wondverzorging tot het handelen bij 
kleine ongevallen, het waarschuwen 
van professionele hulpdiensten, het 
toepassen van de stabiele zijligging 
en reanimeren. De cursus biedt zowel 
theoretische scholing als praktische 
vaardigheden, waaronder obser-
veren en communiceren.
De opleiding wordt gegeven op
dinsdagavonden, te beginnen op
28 januari. Het examen vindt plaats 
begin april. Het EHBO-diploma 
omvat ook (kinder)reanimatie en
het gebruik van een AED.
Voor meer informatie of om je aan
te melden, kun je bellen naar 0297 - 
564 192 of een e-mail sturen naar 
ehbolucas@casema.nl.

EHBO opleidingscursus:
red levens en wees voorbereid

Vinkeveen - In sociaal-cultureel 
centrum De Boei, Kerklaan 32, vindt 
maandag 16 december van 09.30 tot 
12.00 uur weer een Repair Café 
plaats. Veel kapotte apparaten, 
kleding en andere gebruiksvoor-
werpen verdienen een tweede leven. 
In de afgelopen tien jaar heeft het 
Repair Café Vinkeveen veel appa-
raten gerepareerd. Spullen worden 
zo langer bruikbaar gemaakt en 
hoeven niet te worden weggegooid. 

Goed voor een duurzame samen-
leving. Bij het Repair Cafe zijn vrij-
willigers aanwezig die kapotte 
spullen of kleding gratis repareren. 
Denk bijvoorbeeld aan kleding, 
(kleine) elektrische apparaten, 
computerapparatuur, stoelen
en krukjes, houten speelgoed,
porselein en aardewerk.
In 2025 is het Repair Café Vinkeveen 
op maandag 20 januari, maandag
17 februari en maandag 17 maart.

Retail Café in De Boei

Wilnis - In gebouw De Roeping, 
achter de Hervormde Kerk in Wilnis, 
wordt zaterdag 21 december, inloop 
vanaf 16.45 uur, alleenstaanden een 
gratis driegangenmaaltijd maaltijd 

aangeboden. Opgave vooraf
is noodzakelijk: kerstmaal@
hervormdwilnis.nl.
Kijk voor meer informatie op
www.hervormdwilnis.nl.

Driegangenmaaltijd voor alleenstaanden

Vinkeveen - Het Oranje Comité
organiseert zaterdag 14 december
van 17.00 tot 21.00 uur een sfeervolle 
kerstborrel op het terrein van
De Adelaar, Herenweg 186, Vinkeveen, 
met heerlijke hapjes en drankjes, 
gezellige muziek en een warme sfeer.
Maar er zijn ook knusse kerstkraam-
pjes vol verrassingen, betoverende 
kerstliederen gezongen door het ROM- 
Koor uit Mijdrecht en een draaimolen 
speciaal voor kinderen. De avond
staat in het teken van gezelligheid en 
samenzijn. Trek je warme jas aan, 
nodig vrienden en familie uit en vier 
de magie van de komende feestdagen.

Oranje Comité organiseert kerstborrel

De kerstborrel van het Oranje Comité. 
Foto is aangeleverd.

2 inderegio.nl • 11 december 2024NIEUWS





Eelco Doorn (D66).
Eigen foto.

Pieter Kroon (PvdA-Groen Links).
Eigen foto.

Abcoude - Afgelopen week stelden 
de raadsleden Eelco Doorn (D66)
en Pieter Kroon (PvdA-GroenLinks) 
schriftelijke vragen aan het college 
van B & W over een geitenhouderij 
aan het Gein Noord te Abcoude. 
Beide raadsleden geven aan dat bij 
het bedrijf sprake is van een ‘lang-
durige geschiedenis van over-
tredingen en intimidatiepraktijken 
door de eigenaar van dit agrarische 
bedrijf.’ Er zou sprake zijn van dieren-
leed maar blijft doeltre�ende actie 
achterwege. Tegen illegale ijsverkoop 
en lekkend mestvocht treedt de 
gemeente wel op.

Vrijbrief
De beide raadsreden: “Wat vindt het 
college belangrijker: de naleving
van wettelijke verplichtingen of de 
bescherming van omwonenden en 
dieren? Of is dat volgens u een keuze 
die de gemeente niet hoeft te maken? 
Hoe rijmt het college het feit dat
een vergunning niet kan worden 
ingetrokken vanwege dierenleed
met de morele verplichting van de 
gemeente om het welzijn van dieren 
te beschermen? Als een vergunning 
‘planologisch’ is verleend, geldt dat 
volgens het college dan ook als vrij-
brief voor elke andere overtreding?”

Schokkende beelden
Eind oktober stelden D66 en PvdA-
GroenLinks ook al vragen aan het 
college van B & W over de situatie op 
het bedrijf in Abcoude. Toen waren de 
vragen erop gericht ‘om meer zicht te 
krijgen in de handhaving, de gezond-
heidsaspecten en de samenwerking 
tussen de verschillende betrokken 
partijen.’ Die vragen werden destijds 
voorzien van een korte inleiding:
“De fractie van D66 ontving recent 
schokkende �lmbeelden van dieren-
leed te midden van veel dode dieren 
op de geitenhouderij.”
D66 en PvdA-GroenLinks schreven 
toen: “De afgelopen jaren hebben we 
vaker signalen ontvangen over over-
treding van regels op dit bedrijf en 
intimidatie van inwoners die dit op 
enerlei wijze hebben aangekaart.” 

Controle ijsverkooppunt
In de zomer van dit jaar heeft de 
gemeente ter plekke weliswaar 
controles uitgevoerd, “zoals is afge-
sproken volgens ons handhavings-
beleid”, is de reactie van het college. 
Maar het college erkent dat het 
bezoek toen was gericht op het 
brandveilig wonen in woonunits en 
een stacaravan en het controleren van 
een ijsverkooppunt. Als reactie op de 

Dierenleed bij geitenhouderij?

vragen moet het college erkennen 
dat de verkoop van etenswaren als 
nevenactiviteit niet is ‘gegund’. Naar 
aanleiding van het controlebezoek 
heeft de geitenhouderij het verzoek 
ingediend tot vooroverleg ‘voor de 
geconstateerde zaken.’ Het bestem-
mingsplan Buitengebied Abcoude 
biedt een mogelijkheid voor neven-
activiteiten bij agrarische bedrijven.
In het vooroverleg zal worden 
getoetst aan deze voorwaarden.”

Dierenwelzijn
De verantwoordelijkheid voor het 
dierenwelzijn brengt het college in
de beantwoording buiten het bereik 
van de gemeente. “Het dierenwelzijn 
valt onder verantwoordelijkheid van 
de Nederlandse Voedsel- en Waren-
autoriteit (NVWA).” Daarbij merken
de burgemeester en wethouder Van 
Uden (D66) op: “Voor de monitoring 
en verbetering van de volksgezond-
heid en het welzijn van dieren op het 
bedrijf ligt de verantwoordelijkheid 
bij de NVWA. De gemeente staat open 
voor ondersteuning en samenwerking 
maar gaat niet over toezicht en hand-
having van dierenwelzijn.”

Niet intrekken
De vragenstellers geven aan de 
beelden van dierenleed en dode 
dieren ter beschikken te willen stellen. 
Het college zegt bekend te zijn met 
de beelden: “Overigens hebben wij 
begrepen dat de herkomst en echt-
heid van de beelden worden onder-
zocht. Dat zal door de NVWA worden 
betrokken bij haar oordeel en 
handelen.”
Eelco Doorn en Pieter Kroon vragen
of de beelden van het dierenleed voor 
de gemeente aanleiding zijn om de 
volledige vergunning in te trekken
of aan te passen. Het college: “De 
vergunning is verleend op basis van 
planologische argumenten. ” Zo’n 
vergunning zou niet kunnen worden 
ingetrokken op basis van dierenleed. 
“De toezicht en handhaving op het 
dierenleed ligt bij de NVWA.” 

Controles opslag van mest
Naar aanleiding van verschillende 
klachten zijn eerder dit jaar door
de omgevingsdienst regio Utrecht 
(ODRU) en het Waterschap Amstel, 
Gooi en Vecht controles geweest
‘op de locatie’ en zijn de over-
tredingen vanwege de opslag van 
mest en dierenwelzijn met de onder-
nemer besproken. Vanuit het aspect 
milieu kan niet handhavend
opgetreden worden in het kader
van dierenwelzijn. Dit valt onder de 
bevoegdheid van de NVWA. Dit punt 
is dan ook direct na de controle door-
gezet naar de NVWA. Tijdens de
(her)controle op 10 juli 2024 is
geconstateerd dat de overtredingen 
met betrekking tot de opslag van 
mest, nog steeds plaatsvonden. Op
17 juli 2024 is er een handhavings-
brief verstuurd”, zo laat het college 
weten.

Mestvocht in bodem
Het college: “Na het verstrijken
van de begunstigingstermijn, heeft
er opnieuw een controle plaats-
gevonden en is er op 26 september 
2024 een voornemen opleggen 
dwangsombeschikking verstuurd. 
Begin november zou er een de�nitieve 
last onder dwangsom verstuurd zijn, 
want “de ondernemer dient een goede 
opvangvoorziening te realiseren voor 
mestvocht en er mag geen mestvocht 
meer in de bodem terechtkomen.”

Per post of mail
De Omgevingsdienst regio Utrecht is 
gespecialiseerd in milieuvergunning-
verlening, toezicht en handhaving.
In opdracht van het gemeente-
onderzoek de ODRU-milieuklachten. 
Op papier ligt vast hoe vaak dat 
gebeurt per soort bedrijf. Het college: 
“Als er in een concreet geval aanlei-
ding is om vaker te controleren, dan is 
dat mogelijk. Er is zeker een mogelijk-
heid voor omwonenden feedback te 
geven of klachten in te dienen. Dit 
kan schriftelijk per post of per mail
bij de gemeente ingediend worden.”

Dwangsom
Het college: “Mocht een ingezet 
handhavingstraject niet leiden tot 
beëindiging van een geconstateerde 
overtreding en is de daartoe
opgelegde last onder dwangsom 
volledig verbeurd, dan zal naast de 
inning van de dwangsom worden 
overgegaan tot het opleggen van 
een nieuwe last onder dwangsom 
met een tweemaal zo hoog bedrag.” 
Over de hoogte van opgelegde of op 
te leggen dwangsommen meldt het 
college niets.

Hoeveel dode dieren nodig?
De raadsleden Kroon en Doorn lijken 
niet tevreden met de reactie van het 
college. Ze vinden dat de “open 
houding” naar andere instanties niet 
hetzelfde nemen als regie nemen. 
“Hoe vaak moet de NVWA worden 
gewezen op haar verantwoordelijk-
heid voordat u besluit dat er een 
coördinerende aanpak nodig is om 
het welzijn van mens en dier in onze 
gemeente te waarborgen? Hoeveel 
dode dieren of overtredingen zijn er 
volgens het college nodig om toch 
actie te ondernemen. Heeft het 
college een drempel vastgesteld
en zo ja, wat is die drempel?”

Niets aantrekken van regels
Beide raadsleden stellen dat het 
handhavingsbeleid afhankelijk lijkt 
van de meldingen van omwonenden 
en geplande controles. “Kan het 
college uitleggen hoe een ‘reactief’ 
beleid, dat wacht op klachten, ooit 
e�ectief kan zijn bij een onder-
nemers die er herhaaldelijk blijk van 
geeft zich steeds niets aan te trekken 
van regels? En wie neemt verant-
woordelijkheid wanneer deze aanpak 
steeds faalt? Wij zien uw spoedige 
reactie met belangstelling 
tegemoet!”

Antwoord op vragen
Het college moet in de eerste week 
van 2025 antwoord geven op de 
ingediende vragen.

De Ronde Venen - Zaterdag
7 december was het de dag van
de vrijwilliger. Alle vrijwilligers
bij Fietsmaatjes De Ronde Venen 
hebben die dag een kleine attentie 
ontvangen. Fietsmaatjes De Ronde 
Venen kunnen niet bestaan zonder 
vrijwilligers en zij zijn daar dan ook 
heel blij mee.
In de winter wordt er nog steeds 
ge�etst op de duo�etsen. Zodra het 
weer het enigszins toelaat, gaan de 
vrijwilligers er met hun gast op uit. 
Goed warm aankleden is wel het 
advies. Als de gast aangeeft het te 
koud te vinden om te �etsen, kan er 
gewoon worden gewacht op warmer 
weer. Dan wordt er in de winter even 
niet ge�etst en start men weer in het 
voorjaar.  

Vrijwilligers welkom
Fietsmaatjes De Ronde Venen
is nog op zoek naar vrijwilligers.
De vrijwilligers worden gekoppeld 
aan een gast, waarmee ze dan 
afspreken wanneer en hoe vaak ze 
gaan �etsen. Dit kan helemaal vrij 
ingevuld worden. Eens per week, 
eens per maand, of in de winter
even niet; alles is mogelijk.
Tevens zoekt Fietsmaatjes De Ronde 
Venen een voorzitter/secretaris.
Interesse of meer weten over deze 
functie: Yael Janmaat-Kok via

info@�etsmaatjesdrv.nl, meestal
in de avond telefonisch bereikbaar 
via 06 - 1128 2064.

Stallingsplek voor duo�etsen
Fietsmaatjes De Ronde Venen heeft 
op dit moment vijf duo�etsen. Helaas 
is één van de �etsen defect en wacht 
op reparatie. Hopelijk is deze in het 
voorjaar weer beschikbaar.
Op dit moment is er voor elke
�ets een mooie stallingsplek, maar 
binnenkort is een locatie in Mijdrecht 
niet meer beschikbaar. Dus daar is 
Fietsmaatjes naarstig naar op zoek. 
Neem contact op via
info@�etsmaatjesdrv.nl.

Fietsmaatjes bedankt vrijwilligers

Fietsmaatje bedankt vrijwilligers.
Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Maandagavond
16 december wordt voor en door  
inwoners van Vinkeveen en 
omstreken een volkskerstzang 
gehouden in de RK-kerk in
Vinkeveen. Onder meer brassband 
Concordia, een violiste, een gelegen-

heidskoor van ruim 70 Rondeveners 
en een projectkinderkoor van zo’n
50 kinderen zullen deze avond 
zorgen voor muzikale ondersteuning 
bij het zingen van diverse kerst-
liederen. De organisatie van deze 
avond ligt in handen van de 

Volkskerstzang in Vinkeveen Hervormde Gemeente Vinkeveen, de 
Protestantse Gemeente Morgenster 
en R.K. Geloofsgemeenschap Heilig 
Hart van Jezus. De kerkdeuren zijn 
die avond vanaf 19.00 uur open, het 
programma begint om 19.30 uur en 
duurt tot 20.45 uur. Toegang is gratis, 
bij de uitgang wordt gecollecteerd 
voor Voedselbank De Ronde Venen.

Mijdrecht - Wilnis - In de reeks 
Zondagmiddagconcerten in de 
Johannes de Doperkerk, te
Mijdrecht/Wilnis, vond afgelopen 
zondag het Kerstconcert plaats.

En ondanks dat de zondag met een 
grote hindernis startte, werd het 
concert een groots en klinkend 
succes. ’s Morgens bleek de dirigent 
van Kamerkoor Saudade, door een 

Kerstconcert ‘Opnieuw geboren’ 
groot succes!

ernstige val, verhinderd. Stephan van 
de Wijgert, artistiek leider van deze 
concertserie, zou twee orgelstukken 
ten gehore brengen. Dat heeft hij 
gedaan, met een weergaloze
uitvoering van de ‘Blues Toccata’ van 
componist Mons Leidvin Takle. Maar 
dat niet alleen: hij heeft het Kamer-
koor Saudade ‘even’ gedirigeerd en 
koor en dirigent maakten samen het 
publiek, 350 man/vrouw sterk, meer 
dan blij. Dit bleek ook uit de 
opbrengst voor het goede doel, 
Stichting Gezinsbuddy: € 1.602,40. 
En, het drankje na a�oop in de
S.e.T. Residentie viel weer goed
in de smaak.
Gelukkig gaan er nog heel veel 
zondagmiddagconcerten volgen
op de tweede zondag van de maand. 
De eerstvolgende op 12 januari 2025, 
Concert ‘Muze in Meervoud’ – Live 
schilderen op muziek met Ingrid 
Jansen (kunstschilder) en Stephan 
van de Wijgert (orgel).

Foto is aangeleverd.
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NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Overwinteren
Roofvogels hebben altijd mijn
interesse gehad, zo ook de visarend. 
Een prachtige vogel die ik tweemaal 
heb mogen aanschouwen in de 
lucht. Eénmaal in de Botshol en 
éénmaal bij de Oostvaarders-
plassen.
Hoe groot was de verrassing dat ik 
tijdens mijn bezoek aan een stukje 

Nederland in de Caribbean (Bonaire) 
een visarend als buurman had. 
Ademloos heb ik zitten kijken en 
luisteren naar deze mooie vogel.
Ik zittend op een rotsblok aan het 
water, hij op een tak iets boven mij. 
Af en toe zei hij iets en ik hield
me stil want ik wilde hem niet 
afschrikken. Op een dag kwam hij 
me een visje brengen. Nou ja, niet 
echt natuurlijk maar hij kwam hem 
wel showen door 2x een rondje om 
mij heen te vliegen. Toen hij uitein-
delijk met zijn piekerige natte veren-
kleed op zijn tak ging zitten, dacht 
ik dat hij de vis wel zou opeten (dat 
hoopte ik stiekem ook). In plaats 
daarvan bleef hij balancerend op de 

tak met het visje in zijn klauw zitten 
wiebelen. Tenslotte liet hij het visje 
los, misschien wilde hij hem toch 
aan mij geven? Hij keek wel een 
beetje beteuterd toen de vis naar 
beneden viel tussen de struiken.
De visarend is uniek in zijn soort, 
onder andere omdat hij voorname-
lijk vis eet. Hij is slanker dan de 
meeste roofvogels (zou dat door dat 
visdieet komen?). Hij oogt niet zo 
groot, tot hij zijn vleugels spreidt en 
zijn poten uit steekt. Niet dat hij mij 
wat aandeed (ik ben tenslotte geen 
vis), maar het was absoluut indruk-
wekkend om van dichtbij te zien. 
Meestal zijn ze aan het jagen, laag 
boven het water, dus ik had geluk 

dat mijn buurman vaak op zijn tak 
zat zodat ik hem goed kon bekijken 
of wellicht bekeek hij mij wel.
Zo zaten we regelmatig samen
te genieten van het zonnetje. Het 
verschil is wel dat hij nu nog op het 
eiland zit voor een korte rustperiode 
of daar lekker blijft om te over-
winteren, terwijl ik na een week 
weer terugvloog (niet op eigen 
kracht zoals hij) naar het kille,
natte Nederland. Ik heb hem voor
ik vertrok nog wel even uitgenodigd 
voor een lekker visje in Nederland, 
dus wie weet zien we elkaar
volgend jaar wel in de Botshol!
Carola Jansen
IVN-natuurgids

Foto is aangeleverd. Eigen foto.

Regio - Op zaterdag 14 december
is er van 10.00 uur tot 15.00 uur een 
kerstmarkt in De Schakel achter de 
Ontmoetingskerk in Wilnis. Te koop 
zijn kerststukjes, kerstversiering
(oud, nieuw en zelfgemaakt),

heerlijke koekjes, cakes en taarten. 
En natuurlijk de prachtige foto-
kaarten van Marrie den Braber.
Er is een tentoonstelling van thee-
potjes en kerstquilts en beelden. 
Uiteraard staan de ko�e en

Kerstmarkt in Wilnis

chocolademelk klaar. Voor de lekkere 
trek is er heerlijke huisgemaakte 
erwtensoep.
De opbrengst van deze kerstmarkt is 
bestemd voor de schoolspullenactie 
van het Armoedefonds. Opgroeien
in armoede betekent dat je minder 
mogelijkheden hebt dan je leeftijds-
genootjes. En dat heeft invloed op 
school. Niet alle kinderen die naar
de brugklas gaan, hebben thuis 
voldoende geld voor schoolspullen. 
Denk aan een rugzak, rekenmachine, 
schriften of een agenda. Voor 
sommige kinderen is het zelfs zo erg 
dat ze zonder ontbijt of met een lege 
broodtrommel naar school moeten. 
Dat heeft invloed op hun school-
prestaties.
Met onze Schoolspullenactie
helpen we  kinderen die opgroeien
in armoede en voor het eerst naar
de brugklas gaan. Zij ontvangen,
via lokale armoedehulporganisaties,
een Schoolspullenpas ter waarde
van € 50,–.

Regio - De kracht van samen afvallen 
zit in de motivatie die je uit de groep 
haalt – dat is wat deelnemers bij 
Slimness steeds weer merken. Jong, 
oud, man of vrouw: iedereen kan zich 
aansluiten! Tien bijeenkomsten, elk 
met een nieuw thema, maken deze 
cursus compleet en e�ectief. Je leert 
alles van etiketten lezen tot welke 
voedingssto�en belangrijk zijn, hoe 
je gezonde keuzes maakt, en vooral: 
hoe je gemotiveerd blijft. Ook prak-
tische onderwerpen zoals beweging 
en de beste voeding komen aan bod.
Afgelopen oktober ging de groeps-
cursus weer van start, en deelnemers 
boekten indrukwekkende resultaten. 
Zo ging José naar huis met de beker, 
omdat zij tijdens de cursus maarliefst 
11 kilo verloor. Inspirerende voor- en 
na foto’s van eerdere deelnemers, 
samen met positieve reviews, zijn te 
vinden op de website van Slimness. 
Overigens is het niet verplicht om op 
de foto te gaan – alles is gericht op 
jouw comfort en succes. De eerst-
volgende groepscursussen beginnen 

op woensdag 8 januari 2025. 
Inschrijven kan nu al via de website, 
of je kunt langsgaan op de Open Dag 
op zaterdag 4 januari tussen 09.00 en 
13.00 uur. Beide groepen kunnen 
snel vol raken, dus wees er snel bij 
om je plek te verzekeren! Wil je liever 
individueel aan de slag of samen met 
een vriend, collega, of familielid?
Ook dat is mogelijk en kan op elk 
moment in het jaar.
Voor meer informatie over de 
cursussen kun je ook een
vrijblijvende intake aanvragen via 
info@slimness.nl of door het contact-
formulier op de website in te vullen. 
Slimness is aangesloten bij de BGN, 
wat betekent dat veel zorgverzeke-
raars de cursussen (gedeeltelijk) 
vergoeden via aanvullende verzeke-
ringen. Klaar voor een gezonde stap? 
Laat je inspireren bij Slimness en 
bereik jouw doelen in 2025!
Slimness, Bozenhoven 19a,
Mijdrecht. Telefoon 06 - 1090 3050.
Mail: info@slimness.nl
Website: www.slimness.nl

Gezond en succesvol afvallen 
bij Slimness

Regio - Tijdens de kerstvakantie kun 
je met het gezin genieten van hart-
verwarmende jeugdvoorstellingen
in de Amstelveense Schouwburg, 
Stadsplein 100. Op het programma 
staan voorstellingen voor de aller-
kleinsten vanaf 2 jaar, spannende 
avonturen met levend speelgoed
en het nieuwste avontuur van 
Kruimeltje.

Speelgoed (6+)
Jeugdtheatercollectief Meneer 

Monster nodigt het publiek uit in
een wereld waar speelgoed tot leven 
komt. Speelgoed is een avontuurlijke 
familievoorstelling over toys die 
ontdekken uit welk hout ze 
gesneden zijn. Te zien op vrijdag
27 december.

De Gorgels (6+)
Op zondag 29 december is De 
Gorgels, naar het gelijknamige 
kinderboek van cabaretier Jochem 
Myjer, te zien in de schouwburg. 

Kerstvakantie met Brandweerman Sam, 
Kruimeltje en meer jeugdvrienden

Onder meer Billy de Walle, John 
Buijsman, Kim van Zeben schitteren 
in dit fantasierijke en spannende 
avontuur.

Brandweerman Sam Live! (2+)
Na het succes van onder meer Brand-
weerman Sam Live! – De Verloren 
Piratenschat, komt de held van de 
buurt terug met een gloednieuw 
theateravontuur. Ditmaal op Dino 
Eiland. Verwacht een vlammende 
voorstelling vol dans, zang, humor, 

een spannende zoektocht en 
gewaagde reddingsacties voor 
kinderen vanaf 2 jaar. Te zien op 
donderdag 2 januari.

Kruimeltje en de strijd om de 
goudmijn (6+)
Tijdens de kerstvakantie duikt
Nederlands favoriete straatscho�e 
op voor een gloednieuw avontuur. 
Ditmaal in het wilde westen.
Kruimeltje en de strijd om de Goud-
mijn is een spannende familiemusical, 
waarin Kruimeltje in het verleden van 
zijn vader duikt in Amerika. Te zien op 
zaterdag 4 januari. Meer informatie: 
www.schouwburgamstelveen.nl.

De Gorgels.  Foto is aangeleverd.

Abcoude - Vol goede moed en
bewapend met scherpe grappen en 
mooie liedjes gaat Luuk Ransijn op 
zoek naar veiligheid in de voorstelling 
‘Vacht’. Deze vindt plaats donderdag 
19 december, Onder de Hanenbalken, 
Abcoude. Aanvang 20.15 uur.
In ‘Vacht’ onderzoekt Luuk hoe je als 
zachtmoedig persoon een plekje kunt 
veroveren in deze wereld die steeds 
harder lijkt te worden. In zijn eerste 
avondvullende solovoorstelling kijkt 
hij met een kritisch oog naar zijn 
eigen generatie en de uitdagingen 
waarmee ze te maken krijgen. Daar-
naast werpt hij een milde blik op het 

kleine en op die dingen waar normaal 
gesproken juist vaak overheen 
gekeken wordt.

‘Vacht’ - krachtige voorstelling 
met zachte blik

Maak kennis met een debuterende 
cabaretier met krachtige liedjes, een 
jonge twintiger die het geluid vertolkt 
van zijn generatie. Vorig jaar werd
hij de winnaar van het Amsterdams 
Kleinkunst Festival. Kaarten via
www.theaterpietmondriaan.nl.

Luuk Ransijn.  Foto: Mark Engelen.
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoners Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Het is de bedoeling dat in het nieuwe 
dorpshuis veel lokale organisaties en 
verenigingen een onderdak krijgen. 
Het mooie aan dit verhaal is dat de 
invulling nu echt bij de gemeenschap 
neergelegd lijkt te worden. Dit is zoals 
inwonersparticipatie bedoeld is. Het 
college en de Raad geeft de hoofd-
lijnen en kaders aan. De gemeenschap 
krijgt vervolgens de ruimte om deze in 
te vullen, terwijl de lokale overheid
een controlerende en faciliterende rol 
speelt. Dat is echt lokaal samenspel! 

Intentieverklaring 
nieuwbouw school
In maart van dit jaar zagen we
dat wethouder Cees van Uden een
intentieovereenkomst tekende met
het schoolbestuur van de Koningin 
Julianaschool in Wilnis om te komen 
tot de bouw van een nieuw school-
gebouw. De beoogde nieuwe locatie 
waar men op uitkwam was bij dorps-
huis De Willisstee. 

Gecombineerde nieuwbouw
Omdat De Willisstee is verouderd, gaf 
men aan dat de nieuwbouw van de 
school mogelijk gecombineerd kon 
worden met de bouw van een nieuw 
toekomstgericht dorpshuis. Men had 
alleen gesproken met de huidige 
gebruikers van De Willisstee en niet 
verder aan inwonersparticipatie 
gedaan. Hierdoor kwam men tot de 
conclusie dat het wel een wat kleiner 
en e�ciënter dorpshuis kon gaan 
worden naast de nieuwbouw van een 
school en kinderopvang. Uiteindelijk 
kwam het college dan ook met dit 
raadsvoorstel. 

Niet aangenomen door de raad
Dit stuitte op weerstand en werd niet 
breed gedragen door de raad. Het 
raadsvoorstel werd in eerste instantie 
dan ook niet aangenomen. De raad
gaf het college de opdracht om de 
inwonersparticipatie beter te doen 
door nog een bijeenkomst te organi-
seren. De inwoners kregen hiermee 
nogmaals de kans om reacties te
geven op de plannen. Bij de extra 
bijeenkomst is ook info verstrekt over 
de relaties met andere ontwikkelingen 
in Wilnis en het instellen van een 
beheercommissie. Leden van de
Dorpsraad Wilnis en van de werkgroep 
Historisch Dorpshart Wilnis waren ook 
op de inloopbijeenkomst met de 
bezoekers in gesprek gegaan en 

hadden een enquête uitgezet. Er 
kwamen veel bezoekers op deze 
bijeenkomst af en waren er diverse 
vragen en opmerkingen.

Meer verenigingen geïnteresseerd 
Ook kwamen er verenigingen en
stichtingen die niet tot de huidige 
gebruikers behoorden, maar wel
interesse hadden om gebruik te gaan 
maken van de nieuwe locatie. Stichting 
Cultuurhuis, muziekvereniging Viribus 
Units en Het ROM-koor voelden zich 
gepasseerd en boden wethouder Cees 
van Uden een petitie aan met de vraag 
of er ook voor hen nog ruimte beschik-
baar was in de nieuwbouwplannen. 

Inwonersparticipatie 
het toverwoord
Het toverwoord om te komen tot een 
breed gedragen nieuwbouwproject
bij De Willisstee is inwonersparticipatie. 
Met name het CDA, LEF en RVB hebben 
hier veel energie ingestoken en zijn in 
gesprek gegaan met veel belang-
hebbende partijen. Zij hebben goed 
begrepen dat het immers gaat om
de inwoners die werken en wonen in 
Wilnis en de (potentiële) toekomstige 
gebruikers van het multifunctioneel 
nieuwe dorpshuis. Bij dit soort grootse 
besluiten waar veel gemeenschapsgeld 
bij gebaat is moet men van bovenaf 
geen besluiten er doorduwen maar 
inwonersparticipatie serieus nemen. 
Diverse raadsleden maakten zich er 
dan ook terecht hard voor dat er naar 
alle groepen in de samenleving
geluisterd wordt. Het CDA gaf daarbij 
aan dat men ook naast de huidige 
gebruikers ook potentiële nieuwe 
gebruikers moet betrekken. 

Samen oplossingen vinden 
Dat er dan verschillende belangen naar 
boven komen is logisch, maar daar 
moet je niet voor weglopen. Iedereen 
moet zijn mening en wensen kunnen 
ventileren en het gevoel hebben dat 
men gehoord is. Geen lobbypraktijken 
maar gewoon transparant het spel 
samen spelen. En dan kijken wat
de mogelijkheden zijn, binnen de 
gestelde kaders en richtlijnen om 
samen oplossingen te vinden waar 
zoveel mogelijk partijen mee kunnen 
leven. Dat is wat we met lokaal samen-
spel bedoelen. 

Kaders en richtlijnen aangepast
Op advies van de raad heeft het 

college nu de kaders en richtlijnen 
aangepast en aangegeven waarbinnen 
getekend mag worden door de
architect. Zo heeft de gemeenteraad 
unaniem ingestemd met het amende-
ment van LEF om het bouwvlak rond 
dorpshuis De Willisstee uit te breiden. 
Dit besluit maakt ruimte voor de
realisatie van een grotere en beter 
verbonden locatie. Ook zal er opnieuw 
gekeken worden op aandringen van
de fractie van RVB of er wel voldoende 
parkeerplaatsen meegenomen worden 
in het plan.

Gemeenschap aan zet
Daarnaast wil men invulling uit handen 
geven aan de gemeenschap met
het instellen van een zgn. Beheer-
commissie. Doelstelling hierbij is dat 
de gemeenschap zal komen tot een 
breed gedragen dorpshuis waar van 
alles te beleven zal zijn. De verschil-
lende belangen die hierbij spelen
moet men in goed overleg met elkaar 
oplossen. Het moet echt een ‘huis van 
alles’ worden waar iedereen zich straks 
thuis voelt en trots op is. De raad heeft 
nu een voorzet gegeven met het 
aangepaste raadsbesluit wat op
21 november is aangenomen. Dat
is absoluut een compliment waard 
omdat de raad hier echt zijn achterban 
betrekt. De gemeenschap is nu aan zet 
om het in te kleuren. Dat is lokaal 
samenspel! 

Beheercommissie nog 
onduidelijk verhaal
Tijdens de raadsvergadering waren
er nog wel wat vraagtekens over het 
inzetten van een Beheerscommissie. 
Het was nog niet duidelijk wie en hoe 
dit dan georganiseerd moet gaan 
worden. Er is hiervoor een motie 
aangenomen om te onderzoeken 
welke bevoegdheden, verantwoorde-
lijkheden en taken deze commissie 
krijgt. Maar ook wat voor rechts-
persoon dit moet worden om daar-
door bijvoorbeeld een bankrekening 
te kunnen openen, subsidies kan 
verkrijgen, contracten kan afsluiten, 
etc. Maar ook wie gaan er plaatsnemen 
in deze Beheercommissie en wie gaat 
dat bepalen. Allemaal nog open-
staande vragen, maar zeker niet 
onbelangrijk. 

Niet van bovenaf sturen
Het moet echt een onafhankelijk en 
ongestuurd participatieproces zijn. 
Hierbij is het dan de bedoeling dat de 
politiek en lokale overheid hier geen 
sturende rol inneemt maar louter de 
kaders bepaalt en een faciliterende rol 
inneemt. Hiermee zal men een grote 
stap zetten in wat bedoeld wordt met 

Twee weken geleden verschenen er artikelen in deze krant en ook in het 
AD dat de gemeenteraad in De Ronde Venen de weg alsnog heeft vrij 
gemaakt om in Wilnis op de plek van waar nu De Willisstee staat, te gaan 
werken aan de realisatie van de nieuwbouw van de Julianaschool, een 
kinderopvang en een vernieuwd dorpshuis op een grotere en beter locatie. 

EINDELIJK INWONERSPARTICIPATIE ZOALS HET LOKALE SAMENSPEL BEDOELD IS

De gemeenschap is nu aan zet 
voor een ‘huis van alles’ in Wilnis

inwonersparticipatie. Uiteindelijk
zal de lokale overheid wel het laatste 
woord hebben, maar zal dit dan 
kunnen doen op een weloverwogen 
wijze waarbij zij weten wat de 
gemeenschap wil. 

Onafhankelijk partij nodig
Natuurlijk is het niet makkelijk om
alle neuzen in één keer dezelfde kant 
op te krijgen. Ook belangrijk is dat de 
inwoners uit Wilnis met een belang 
rekening houden met andere 
belangen. Daarom is het verstandig 
dat er een onafhankelijke partij komt 
die dit in goede banen gaat leiden.
Die alle belanghebbenden en geïnte-
resseerden zijn mening en wensen laat 
kenbaar maken zonder hierover een 
mening en/of belang te hebben.
Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) 
had zeven jaar geleden al het idee 
opgevat dat er een onafhankelijk partij 
moest komen voor dit soort partici-
patie vraagstukken en projecten. Een 
Stichting van en voor de inwoners
die gebruikt kan worden voor het 
verbinden van verschillende groepen 
binnen de gemeenschap. Die de 
gemeenschap onafhankelijk infor-
meert en de dialoog opgang brengt 
om samen tot oplossingen te komen. 
Die ook geregeld raadpleging doet 
binnen de gemeenschap en hierover 
rapporteert aan de raad zodat die 
weloverwogen besluiten kunnen 
nemen. 

Stichting Inwoners Voor Inwoners 
(IVI)
Voor wat IVI betreft is IVI die onafhan-
kelijke Stichting die hiervoor gebruikt 
kan worden. Daar hebben we het al 
eens over gehad met de wethouder
en ook proberen te duiden binnen de 
politiek en de gemeenschap, maar het 
werd niet begrepen. Misschien is het 
nu het moment om IVI in te zetten?
Er hoeft wat IVI betreft dan ook niet 

van alles opgetuigd te worden om een 
Beheerscommissie zijn werk te laten 
doen. Ga met IVI in gesprek en gebruik 
deze Stichting hiervoor. Dat zal geld 
besparen en het wiel hoeft niet 
opnieuw uitgevonden te worden. 

Partners met veel ervaring 
IVI werkt samen met de externe part-
ners Swipocratie en Invior die al sinds 
2011 veel ervaring hebben met partici-
patietrajecten elders in het land. In
dit samenwerkingsverband doen wij 
onderzoek, geven advies en bieden 
begeleiding bij participatietrajecten. 
Dit leidt tot betere participatie door 
inzicht, visie en de juiste organisatie. 
Daarnaast hebben wij de participatie-
tool Gemeenschap Aan Zet ontwikkeld 
die ingezet kan worden om de 
gemeenschap van jong tot oud laag-
drempelig te betrekken. 

Graag in gesprek over een rol 
voor IVI
Men kan zich aanmelden om zitting
te nemen in de beheercommissie en
er zijn inmiddels al wat aanmeldingen 
binnen, hebben wij begrepen. IVI wil 
zich graag uitnodigen om hierover in 
gesprek te gaan om te onderzoeken of 
Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) 
hier een rol in kan betekenen. Stich-
ting Inwoners Voor Inwoners is name-
lijk niet alleen voor de gemeenschap 
maar is ook van de gemeenschap. En 
hier zitten geen addertjes onder het 
gras, zijn er geen belangen die door 
lobby geregeld moeten worden, geen 
achterkamertjes of vriendjespolitiek 
maar louter transparantie en leveren 
wij het eerlijke standpunt van de 
gemeenschap op. We zijn benieuwd
of er interesse is of dat men het wiel 
opnieuw gaat uitvinden? Dat zou 
namelijk jammer zijn!
Interesse en/of meer weten?
Stuur een e-mail naar:
info@inwonersvoorinwoners.nl.

Serge Kraaijkamp met een aantal betrokken inwoners.
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... HESTER HIELKEMA

Door Peter Pos.

In onze inmiddels bekende rubriek
‘In gesprek met...” gaan we, zoals de 
titel al doet vermoeden, in gesprek 
met een lokaal persoon. We krijgen 
daar veel leuke reacties op en het past 
natuurlijk goed bij een lokale krant 
dat een lokaal persoon in de schijn-
werpers wordt gezet. Enthousiast 
geworden door het tv-programma 
‘Het perfecte plaatje’ waar bekende 
Nederlanders zich presenteren als 
fotograaf, in combinatie met de leuke 
reacties die wij krijgen op onze rubriek 
‘In gesprek met...’ kwam het idee bij 
ons op om ook een rubriek ‘Het 
perfecte kiekje van...” te lanceren.
Er zijn namelijk een heleboel lokale 
fotograven die prachtige foto’s maken. 
In deze nieuwe rubriek geven wij
onze lokale fotograven een podium 
en laten een paar van hun mooiste 
foto’s zien.

Fotograaf of fotografe?
Waar ik wel vaker tegen aanloop is de 
vraag wat de vrouwelijke benaming
is van een functie? Ook nu weer de 
vraag is het ‘fotograaf’ of ‘fotografe’? 
De regel is dat als er geen vrouwelijke 
variant van een mannelijke beroeps-
naam is, men dan de mannelijke vorm 
gebruikt voor beide geslachten. Denk 
aan dokter, minister en burgemeester 
voor mannen én vrouwen. Na wat 
speurwerk kwam ik erachter dat
o�cieel een ‘fotograaf’ een man is die 
zich bezighoudt met fotogra�e en de
vrouwelijke titel ‘fotografe’ is. Echter, in 
de volksmond wordt het woord foto-
graaf meestal onzijdig gebruikt. En ik 
las zelfs dat sommige vrouwen het 
niet op prijs stellen om met de
vrouwelijke vorm aangesproken te 
worden. Het gaat volgens de dames 
niet om het geslacht van degene die 
de foto maakt, maar om het resultaat. 
Dus zal ik vanaf nu in deze rubriek het 

woord ‘fotograaf’ gebruiken als
functietitel voor zowel mannen als 
vrouwen.

Prijswinnende fotograaf
In deze eerste editie van deze rubriek 
beginnen we gelijk met een prijs-
winnende fotograaf met de naam 
Hester Hielkema. Hester is woonachtig 
in Mijdrecht en won onlangs twee 
prijzen op een internationale foto-
wedstrijd  ‘Birthphotographer of the 
year 2024’ die speciaal voor geboorte-
fotogra�e is uitgeschreven. Ook was 
één van haar foto’s goed voor de 
precieuze ‘Silver Distinction Award’, 
waar er maar 26 wereldwijd van zijn 
gewonnen. Een prachtige prestatie 
natuurlijk. We kunnen hier dus wel 
spreken van ‘het perfecte kiekje van... 
Hester Hielkema’.

Wie gaat er schuil achter
Fotograaf Hester Hielkema?
Hester is een creatieveling met veel 
levenservaring en zij fotografeert met 
passie de vele facetten van het leven. 
Na vele jaren in de modewereld te 
hebben gewerkt, gooit zij in 2017 het 
roer totaal om en gaat zij voornamelijk 
dingen doen zij leuk vindt. Fotogra�e 
is altijd een grote passie geweest en 
het mogen vastleggen van zowel 
speciale als alledaagse momenten 
voor anderen, vindt zij het mooiste 
wat er is! Haar creatieve achtergrond 
helpt haar om mooie beelden te 
maken en met gevoel voor compositie 
de juiste momenten vast te leggen.

Natuur en verre reizen
In haar vrije tijd begeeft zij zich veel 
buiten in de natuur. Na haar studie
aan de kunstacademie heeft zij vele 
jaren met veel plezier in Amsterdam 
gewoond. Inmiddels woont zij alweer 
jaren in Mijdrecht, in het prachtige 

Groene Hart van Nederland. Je vindt 
haar dan ook vaak ergens buiten in de 
polder in het mooie, maar ook elders 
in Nederland gaat zij graag aan de 
wandel met een camera in de hand. 
Op (verre) buitenlandse reizen gaat 
haar camera natuurlijk ook altijd mee 
in de ko�er! Azië is daarbij haar
favoriete bestemming.

Geboortefotogra�e
Zij houdt van puur en natuur! Haar 
foto’s zijn dan ook zoals het is, dus 
puur en integer en zo weinig mogelijk
geposeerd. Logisch dat zij zich heeft 
gespecialiseerd in geboortefotogra�e, 
want puurder kan je de natuur niet 
aanschouwen als een begin van een 
nieuw leven. Het vastleggen van een 
geboorte vindt zij iets mágisch en 
bijzonder om daarbij aanwezig te 
mogen zijn. Toen zijzelf zwanger was, 
jaren geleden, was ze al gefascineerd 
door alles wat met daarbij kwam 
kijken en om nu bij dit proces als
fotograaf aanwezig te mogen zijn,
is een droom die uitkomt.

Niet in te plannen
Die geboorte van haar eigen kinderen 
ligt al weer wat jaartjes in het 
verleden, want ze heeft inmiddels 
twee volwassen kinderen. Dat geeft 
haar alle vrijheid om te gaan en staan 
waar ze wil. Dit is een groot voordeel 
in haar werk als geboortefotogaaf. Zij 
kan dan ook direct in de auto springen 
als er een bevalling aanstaande is. En 
dat moment is vaak niet van tevoren 
in te plannen en op de minuut te voor-
spellen. Omdat de geboorte van een 
kind iets heel intiems is en je dit niet 
zomaar met iedereen wil delen is het 
wel belangrijk dat zij als fotograaf van 
zo’n mooie gebeurtenis bij het zoge-
naamde geboorteteam hoort. Zij 
maakt dan ook altijd eerst tijdens een 
persoonlijk kennismakinggesprek alles 
duidelijk over haar werkwijze en leert 
de mensen kennen, zodat zij tijdens 
de bevalling geen totale vreemde 
meer is.

Levensgebeurtenis
die je niet wil missen
De geboorte van een kindje is een 
zeer intiem moment die je veelal in 
een roes beleeft. De kans is groot
dat je je achteraf niet alle details
meer kunt herinneren en dan zijn de 
foto’s achteraf echt heel waardevol
en de beelden van onschatbare 
waarde. Hester fotografeert wat ze 
ziet, en registreert de momenten zoals 
ze zijn. De liefde, de emoties maar ook 
de rauwe pure werkelijkheid van een 
bevalling. Deze eerste levensgebeur-
tenis wil je toch nooit meer vergeten? 
Zij legt ze liefdevol vast in een
prachtige fotoreportage. Geboorte-
fotogra�e is zoveel meer dan een paar 
foto’s van de bevalling! Een geboorte-

reportage vertelt een heel verhaal
van de weeën tot zeker twee uur
na de bevallingen zodat alle eerste 
momenten in beeld komen.

Van begin tot eind
Haar focus ligt dus op geboorte-
fotogra�e, maar andere belangrijke 
gebeurtenissen in iemands leven
legt zij graag vast! Op haar website 
www.hesterhielkema.nl lezen we dan 
ook dat naast het vastleggen van die 
speciale momenten uit het leven zij 
het júist zo leuk om ook het alledaagse 
dingen vast te leggen. Er wordt niks 
geregisseerd, niet door haar en ook 
niet door de mensen die zij fotogra-
feert. Er wordt niet ‘leuk’ in de camera 
gekeken want het is juist de bedoeling 
dat men vergeet dat er een fotograaf 
is. Zij benoemt dat op haar website 
onder het kopje ‘An ordinary day’. 
Tevens heeft zij zich dit jaar ook 
gespecialiseerd in afscheidsfotogra�e. 
We kunnen dan ook zeggen dat Hester 
het leven van begin tot het einde in al 
zijn fases op een bijzondere eigen stijl 
kan vastleggen in mooie emotionele 
plaatjes vertaald.

Afscheidsfotogra�e
Een uitvaart is een heel dierbaar en 
kwetsbaar moment om vast te leggen, 
maar van enorme waarde voor de 
verwerking. Liefdevolle foto’s van een 
uitvaart  geven houvast en troost. Op 
een integere en liefdevolle manier is 
zij met haar camera met het nodige 
respect aanwezig als er afscheid
wordt genomen, zodat er voor de 
nabestaanden een mooi aandenken
in de vorm van sfeervolle beelden 
achterblijft. Zij heeft als afscheids-
fotograaf intussen al vele reportages 
mogen maken voor nabestaanden. 
Voor afscheidsfotogra�e heeft zij een 
aparte website www.hesterhielkema-
afscheidsfotogra�e.nl gemaakt.

Blij verrast met juryrapport
Hester Hielkema is wat mij betreft dan 
ook een fotograaf die het verdient om 
zelf ook een keer in de picture te 
worden gezet. En hoe kan ik het beter 
verwoorden dan dit artikel af te sluiten 
met de lovende woorden van de jury 
van ‘Birthphotographer of the year’. 
“Hester heeft een uitstekende mate 
van verbeeldingskracht en creativiteit. 
Uitstekende visuele communicatie, 
interpretatie van onderwerp en/of 
emotie. Uitstekend niveau van
techniek, vakmanschap en productie. 
Een ‘Silver Distinction Award’ voldoet 
aan alle vereisten van een ‘Silver 
Award’, maar vertoont op sommige 
gebieden ook kenmerken van een 
‘Gold Award’.”
Dit zijn prachtig mooie woorden en zo 
als zij zelf aangeeft was ze hierover blij 
verrast en werd ze er helemaal stil van. 
Begrijpelijk!

Foto’s:  Hester Hielkema.
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Door Peter Pos.

Het CultuurHuis Mijdrecht had er 
voor gezorgd dat Cabaretgroep
‘Op Sterk Water’ met de voorstelling 
‘Kerst Op Sterk Water’ naar Mijdrecht 
kwam om het publiek aldaar te
trakteren op een avondje lachen.
‘Op Sterk Water’ is een Nederlands 
improvisatiegezelschap die op basis 
van publiekssuggesties de leukste 
scènes, sketches en liedjes spelen. 
Het publiek heeft dan ook een 
belangrijke rol want ter plekke 
worden de onderwerpen en de 
ingrediënten voor de inhoud van

de show opgehaald uit de zaal. Elke 
show is daardoor uniek en zo ook op 
zondagavond in ’t Oude Parochiehuis 
in Mijdrecht kwamen de leukste en 
gekste persoonlijke verhalen voorbij. 
Van een verbrijzelde knie van Engelie 
tot en met de lokale discussie over 
het Bellopad. Het was muzikaal, hila-
risch, lachwekkend, verrassend maar 
bovenal zorgden het voor een hoop 
vrolijke en lachende gezichten en 
gingen de mensen vrolijk naar huis.

Improvisatie ten top
Op zondagavond liep het Parochie-
huis goed vol en om klokslag 20.00 
uur zaten ca. 150 mensen klaar voor 
een avondje improvisatiecomedy. Op 
het podium stonden Maaike Martens, 
Dave Luza en Daniel Koopmans, met 
Sacha Hoedemaker achter de piano. 
In samenspraak met het publiek 
brachten zij met hun improvisaties 
grappige, gekke en soms persoon-
lijke verhalen uit het publiek tot 
leven door deze in een hele andere 
context te presenteren. Het werd een 
aaneenschakeling van een unieke 
combinatie van snelle improvisaties, 
scherpe humor en live muziek. En 
door enkele improvisatiespelregels 
moesten zij zich zelfs uit lastigste 
situaties redden en deze ter plekke 
oplossen.

Leuk concept
Ik wist vooraf niet wat ik mij er 
precies bij moest voorstellen. Het 
format deed mij denken aan het 
tv-programma ‘De Lama’s’ dat van 
2004 t/m 2007 werd gepresenteerd 
door Patrick Lodiers. Daar moesten 
de spelers personages, scènes en 
soms liedjes ter plaatse improviseren 
die uit het publiek werden opge-
worpen. In ‘Kerst Op Sterk Water’ is 
dat niet anders. Het concept is even 
eenvoudig als briljant: men stelde 
het publiek een vraag en op basis 
van wat men uit het publiek 
antwoorde werd er een volledig 
geïmproviseerde sketch gespeeld. 
Soms in de vorm van een lied, 
gedicht, verhaal, musical of ander 
hilarische act.

Persoonlijke verhalen
Er kwamen dan ook veel persoonlijke 
verhalen op het toneel voorbij. Zo 
was er het verhaal van Engelien die 
haar knie had verbrijzeld door een 
val met haar �ets en dit verhaal werd 
herbeleefd en nagespeeld met de 
fantasie van de spelers en zelfs kwam 
er op verzoek hiervan nog een horror 
en goodfeeling versie voorbij. Was er 
een treinconducteur in de zaal die 
zijn werkzaamheden in de trein wel 
graag voorbij wilde zien komen. Dit 

STICHTING CULTUURHUIS MIJDRECHT ZORGT WEER VOOR EEN AVONDJE LACHEN IN MIJDRECHT 

Improvisatiecomedy ‘Kerst op 
sterk water’ leuk en verrassend

werd op muzikale wijze gedaan en 
zong Dave daarbij in Duitse schlager-
zang, Marieke als operazangeres en 
Daniel als gospelzanger.

Laura de Musical
Alle improvisaties, die regelmatig ook 
gezongen werden, waren van hoog 
niveau. Het genre waarin werd geïm-
proviseerd was ook divers, want zo 
werd op aangeven van Laura een 
korte musical ten tonele gebracht.
Zij vertelde over haar aankomende 
vakantie naar Lapland met haar man 
Alex en haar drie puberkinderen.
Het werd een hilarisch spektakel
wat het publiek kreeg te zien. De 
kinderen hadden even geen 5G 
verbinding en dat zorgde voor grote 
paniek. Een uitgebeelde honden-
sleerit door de sneeuw deed mij even 
denken aan het lied ‘Dodenrit’ van 
Drs. P. Uiteindelijk was het een mooi 
eind met het zien van het Noorder-
licht. En zo kwamen er nog verhalen 
van een defecte printer, ene Maga-
ritha die als werkneemster van een 
beveiligingsbedrijf een kerstpakket 
kreeg met uitzonderlijk veel vlees en 
een dame die voor het eerst van haar 
leven haar lange haar er af had laten 
knippen. U begrijpt dat men met 
deze input wel raad wist. 

Schaatsbaan en Bellopad
Het werd natuurlijk ook lokaal en
zo kwam de ijsbaan even ter sprake 
waarin een liefdesscene werd 
gespeeld op het ijs tussen een 
Nederlandse dame en een Russische 
man die de oorlog was ontvlucht. Het 
verhaal werd geheel in rijm gebracht 
en er werden ter illustratie pirouetjes 
geschaatst op het denkbeeldige ijs 
van de schaatsbaan in Mijdrecht. En 
tot slot van de voorstelling kwam de 
niet ophoudende discussie over het 
Bellopad natuurlijk op ludieke wijze 
aan de orde. De vraag of het nu een 
wandel-, �ets- of hondenuitlaatpad 
was werd uiteindelijk niet helemaal 
duidelijk. Wel werd de lokaal
oplopende discussie over dit pad
op het toneel nog maar eens goed
in beeld gebracht, waarbij de �etser 
het wel duidelijk vond dat de naam 
te maken had met de �etsbello en
de dame die haar hond uitliet als 
schreeuwend op het toneel haar 
hond riep die niet verassend de naam 
Bello had. Overigens weet ik niet of 

het toeval was maar de dame met de 
hond werd door haar medespelers 
Anja genoemd. Of dat een bewuste 
keuze was met een verwijzing naar 
Wethouder Anja Vijselaar blijft 
onduidelijk.

Met dank aan
Cultuurhuis Mijdrecht
Kortom, ik mag wel stellen dat het 
een geslaagde avond was vol humor, 
razendsnelle sketches en hilarische 
vondsten. De reacties achteraf aan
de bar waren allemaal positief. Het is 
dan ook wel duidelijk dat Stichting 
CultuurHuis Mijdrecht de plank niet 
heeft misgeslagen door zich hard te 
maken voor een Cultuurhuis in onze 
gemeente. Er is gezien de grote 
belangstelling duidelijk behoefte
aan een vaste locatie voor theater-
voorstellingen en andere culturele 
activiteiten. Het is dan ook mooi
dat de stichting ons nu al laat voor-
proeven in diverse locaties hoe
leuk het is om een avondje naar het 
theater te gaan.

Volgende voorstelling
Heeft u deze avond gemist dan raad 
ik u aan om naar de volgende avond 
te gaan die wederom zal plaatsvinden 
in ’t Oude Parochiehuis, op zaterdag-
avond 18 januari 2025. De voorstel-
ling heet ‘Mooie Liedjes’ waarin 
Je�rey Schenk de allermooiste 
Hollandse hits zingt van toen en nu. 
Dat wordt vast een avond van 
genieten en herkenning. Bestel u 
kaarten snel via www.cultuurhuis
mijdrecht.nl, want vol is vol!

De Ronde Venen - Snel handelen bij 
een hartstilstand tijdens het sporten is 
van groot belang. De gemeente biedt 
daarom gratis reanimatiecursussen 
aan voor sportverenigingen. Samen 
met de lokale EHBO-vereniging 
krijgen vrijwilligers, trainers en vaste 
bezoekers de kans om reanimatie en 
het gebruik van een AED te leren. Zo 
dragen sportverenigingen bij aan de 
juiste hulpverlening in geval van een 
hartstilstand.

Van leden en trainers tot kantine-
medewerkers en supporters langs de 
lijn. Elke sportvereniging heeft vrijwil-
ligers die een belangrijke rol spelen. 
Door hen op te leiden tot burger-
hulpverlener wordt de veiligheid voor 
sporters vergroot. De gemeente biedt 
daarom gratis reanimatiecursussen 
aan voor vrijwilligers en leden van 
sportverenigingen. In totaal zijn
tien cursussen gepland, die elk uit 
twee avonden bestaan.

De zes-minutenregel
“Adequaat en snel handelen bij een 
hartstilstand kan levens redden. De 
overlevingskans neemt toe als binnen 
zes minuten met reanimeren wordt 
gestart. AED’s zijn hierbij een belang-
rijk hulpmiddel”, zo stelt wethouder 
Maarten van der Greft (Sport & 
Gezondheid). “Door vrijwilligers en 
leden van sportverenigingen op te 
leiden tot burgerhulpverleners, wordt 

Snel hulpverlenen dankzij gratis
AED-trainingen voor sportverenigingen

kostbare tijd gewonnen. Zij leren hoe 
ze direct moeten handelen in nood-
situaties. Hierdoor zijn AED’s in sport-
hallen en op sportvelden direct inzet-
baar. Vrijwilligers en leden kunnen de 
juiste hulp bieden, reanimeren en een 
AED gebruiken. Dit vergroot de over-
levingskans van sporters die getro�en 
worden door een hartstilstand.”

Oproep aan sportverenigingen
De sportverenigingen ontvangen 
binnenkort een e-mail van de 
gemeente met meer informatie over 
dit initiatief. Zij kunnen inventariseren 
welke leden en vrijwilligers interesse 
hebben in de trainingen. Door deel-
name aan te moedigen ontstaat een 
veiliger sportklimaat, maar ook een 
groter netwerk van burgerhulp-
verleners binnen de gemeente.
Meer weten over de trainingen en
de impact van de zes-minutenregel? 
Neem dan contact op via
sport@derondevenen.nl.

Alle foto’s zijn aangeleverd.

Foto: Gemeente De Ronde Venen.

Vinkeveen – Komende vrijdag
13 december is in Café-biljart
De Merel, Arkenpark Mur 43 in
Vinkeveen weer prijsklaverjassen.
Er worden vier ronden van zestien 
gi�es gespeeld en vervolgens 
worden de punten bij elkaar opgeteld 
en is de winnaar bekend. Afgelopen 
vrijdag was Ida Rass de beste kaart-

ster  met 7146 punten. Tweede werd 
Cees Wijngaarden met 7046 punten, 
derde Paul van Duuren met 7032 
punten. De poedelprijs was voor 
Natilda Gulbay met 4664 punten.
Er wordt vrijdag 13 december gestart 
om 20.00 uur. Meer informatie/
inschrijven: telefoon 0297 - 263 562, 
email: demereldorus3@gmail.com.

Regio - Begin het nieuwe jaar, op
12 januari om 15.00 uur, met een 
sprankelend nieuwjaarsconcert van 
accordeonorkesten De Concertina’s 
onder leiding van Elly Meekel in het 
Noorddamcentrum in Amstelveen.
Belangstellenden kunnen genieten van 
prachtige muziek die perfect past bij 
deze tijd van het jaar. Dit concert wordt 
mede mogelijk gemaakt door Stichting 
Bovenkerk en BeSharp Licentie optima-
lisatie. Locatie: Noorddammerweg 1, 
Amstelveen. Toegang € 12,50 (inclusief 

een glas prosecco en een oliebol). 
Amstelveen pashouders betalen € 10,–. 
Kaarten via p.meijerink@concertinas.nl 
en beperkt aan de zaal.

Ida Rass wint prijsklaverjassen

Weense klanken bij de Concertina’s

Foto is aangeleverd.
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Foto’s:  Hans van Gelderen.

Thijmen van Veen is de nieuwe sponsor van Biljartclub de Merel.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Argon is er in de uit-
wedstrijd in Uithoorn tegen Legmeer-
vogels niet in geslaagd om de bal 
tegen het net te krijgen, ook de thuis-
ploeg die bijna de gehele eerste drie 
kwartier op de Argon helft verbleef 
deed zichzelf tekort door de vele 
mogelijkheden keurig te verkwan-
selen. De tweede helft werd het pas 
een echte derby met vooral in de 
laatste minuten twee 100% kansen 
voor beide ploegen.

Flipperkastvoetbal
De eerste helft had vooral Argon het 
moeilijk. De bal in de ploeg houden 
en het simpel overspelen naar de 
dezelfde kleur was een te moeilijke 
opgave. Al na zes minuten waren de 
bedoelingen van de Vogels duidelijk, 
proberen zo snel mogelijk te scoren 
maar de eerste poging ging rakelings 
voorlangs en ondanks een duidelijk 
veldoverwicht was de afwerking van 
de thuisploeg slordig te noemen. 

Legmeervogels en Argon 
‘vergeten’ te scoren

Argon produceerde alleen een paar 
vangballen en daar werd doelman 
Darrin de Meza ook niet echt warm 
van. Alleen een voorzet van Jordy 
Zwaneveld leek nog iets op een doel-
poging, echter De Meza haalde de bal 
uit de hoek. Een vrije trap van Justin 
Schouten werd ook een gemakkelijke 
prooi voor de sluitpost. Aan de 
andere kant kregen de Vogels veel 
mogelijkheden maar de afwerking 
was dramatisch waardoor Argon toch 
enigszins opgelucht kon gaan rusten.

Echte wedstrijd
De tweede helft was aanzienlijk meer 
een wedstrijd. Argon-coach Jeroen 
de Zwaan bracht twee wissels in:
Tim Waning en Tygo Limburg namen 
de plaats in van Oliekan en Sno. 
Argon kreeg nu iets meer grip op
de wedstrijd en kreeg kansjes, een 
poging van Sven Beek ging over de 
kruising en Tygo Limburg zag zijn 
poging achter gaan. De kansen van 
de Vogels bleven nu beperkt, enkele 
schoten werden tot hoekschop 
verwerkt of gingen naast. Met nog 
een half uur te gaan werd Bas Boel-
houwer ingezet, hij verving Sven 
Beek. Daarna zagen we eerste
mogelijkheid voor spits Quint Piris 
die hard afdrukte maar keeper Darrin 
de Meza kon de bal grabbelend over 
de achterlijn werken.
In de slotfase moest Tim Waning 
(geblesseerd) vervangen worden 
door Jeroen Houwing. Scheidsrechter 
Gert van den Broek trok nog vier 
minuten extra tijd bij en daarin 
kregen beide teams een echte moge-
lijkheid om de wedstrijd te beslissen, 
invaller Derk Streefkerk van de Vogels 
had alleen voor de doelman de hoek 
voor het uitzoeken maar Saverio 
Zondag haalde de bal uit de gekozen 
hoek. Aan de andere kant zagen we 
nog een actie van Quint Piris maar 
richting doel werd hij net op tijd door 
zijn twee bewakers gehinderd waar-
door het schot alleen een hoekschop 
opleverde. Een doelpuntloze 
wedstrijd waarin Argon eigenlijk het 
meest tevreden mee kon zijn.

Wilnis - CSW begon meteen na het 
begin van de wedstrijd dreigend.
In de vierde minuut was daar het 
eerste doelpunt door Safouh met
een lang schot vanaf de middellijn. 
Drie minuten later dribbelde Abdul-
rahman het veld over, gaf een assist 
en Demy scoort de 2-0. Vlak daarna 
kwamen de Legmeervogels en werd 
het bijna op 2-1, maar gelukkig hield 
keeper Mylo de bal tegen met een 
block. De Legmeervogels bleven op 
dat moment druk zetten, maar er 
werd goed verdedigd, door Ties, Finn 
en Samuel. Abdulrahman kwam weer 
snel aan de bal en dribbelde opnieuw 

het veld over en maakt de 3-0. Kort na 
zijn doelpunt had hij de bal wederom 
en speelde naar Demy. Die gleed uit, 
maar stond heel snel op en maakte
de 4-0. Zo zijn er nog wat fraaie
acties geweest, die bij de keeper
van Legmeervogels eindigden.
De 5-0 begon achterin bij Finn, die 
overspeelde via Demy naar Abdul-
rahman die hem er makkelijk intikte. 
Halverwege de eerste helft kreeg 
Demy, via een bal van Berat en Tygo, 
nog een kans en schoot de bal bijna 
in de kruising. Vlak voor rust zette 
Legmeervogels meer druk en 
ondanks een paar goed reddingen 

CSW JO12-3
ongeslagen periodekampioen!

van keeper Mylo werd het toch 5-1.
Er is nog een laatste kans voor Aliano, 
maar helaas hield de keeper van 
Legmeervogels de bal uit het doel.
Na de rust begon CSW sterk met een 
actie van Aliano en Demy, helaas 
zonder doelpunt. Hierop counterden 
Legmeervogels, maar de bal werd 
onderschept door Samuel.
Legmeervogels bleef druk zetten, 
maar de verdediging van CSW hield 
zich goed staande. Abdulrahman 
kwam na een wissel terug in het veld 
en wist snel, met een hoge bal over 
de keeper, te scoren: 6-1. Hierna 
volgden een aantal corners voor 
Legmeervogels, waardoor de 6-2 
volgde het heel spannend bleef. 
Meteen na de derde pauze was er
een actie met Sebas, Safouh en 
Abdulrahman, helaas zonder doel-
punt. Het laatste kwartier was heel 
spannend en waren de twee ploegen 
aan elkaar gewaagd. Door hands
vlak voor het doel, mocht CSW een 
penalty nemen. Helaas ging de bal er 
niet in. Hierna nam Legmeervogels 
snel actie en scoorden zij gemakkelijk 
de 6-3. Na dit doelpunt kwam Samuel 
nog twee keer langszij, maar kwam 
helaas niet door de verdediging heen.
De laatste minuten tikten weg; het 
bleef ontzettend spannend. Het �uit-
signaal klonk; het kampioenschap 
kon, na een ongeslagen reeks, gevierd 
gaan worden!

Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Thijmen van Veen 
Waterbouw en Grondwerken uit 
Vinkeveen is voor de komende drie 
jaar de hoofdsponsor van Biljartclub 
de Merel uit Vinkeveen.

De naam Thijmen van Veen zal
door leden gedragen worden op
de kleding tijdens de Ronde Venen 
competitie en op de clubavonden. 

De Merel bestaat op dit moment uit 
32 leden, maar nieuwe spelers zijn 
van harte welkom. Elke woensdag-
avond vanaf 19.30 uur wordt een 
interne competitie gespeeld. Meer 
informatie: Café-biljart de Merel, 
Arkenpark Mur 43, Vinkeveen.
Telefoon 0297 - 263562, 06 4794 
4950 of 06 - 4794 4949.
E-mail: demereldorus3@gmail.com.

Thijmen van Veen nieuwe 
sponsor Biljartclub de Merel

Regio - De top laat punten liggen in 
de biljartcompetitie en de onderlinge 
verschillen in de eerste helft van de 
competitie wordt per week kleiner; 
waardoor de spanning toeneemt in 
de competitie.

Tijdens speelronde 13 speelde 
Donny Beets een serie van 11 van
de 44 te maken caramboles met een 
percentage van 25%. Jan Koridon 
wist deze week de kortste partij te 
spelen in 21 beurten wist Jan 47 
caramboles op het laken te leggen. 
De Biljartvrienden/Smit Fietsen/
Stieva verdedigen hun eerste plaats 
in de competitie wel met een meer 
gespeelde partij. Zij mochten thuis 
de Merel/Thijmen van Veen 2 
ontvangen. Zij wonnen deze onder-
linge strijd met drie gewonnen 
partijen, gespeeld door Ralph Dam 
en Peer (Wico) van der Meer en Gijs 
van de Vliet.
K.O.T. `87-3, de huidige nummer 2
in de competitie, liet kansen liggen 
tegen een sterk spelende DenB 
Dienste/De Springbok. De uit-
spelende partij wist drie partijen
te winnen Ger Ruimschoot en Henk 
Doornekamp en John Beets. Arie 
Engel wist zijn partij te winnen en 
behaalde daarmee de gewenste
12 wedstijdpunt.
Ook de Sprinbok 2/Feka liet punten 
liggen tegen een sterk spelende De 
Kromme Mijdrecht 3. De uitspelende 

partij wist drie partijen te winnen, 
zowel Egon van der Heijden als 
Raymond Lannooy en Willem van
de Graaf wisten de winst bij elkaar te 
spelen. De overige winst partij werd 
gewonnen door Cees de Jong. K.O.T. 
‘87-1 wist een kleine winst te behalen 
op De Kromme Mijdrecht 1. In een 
gelijk opgaande partij wisten beide 
teams twee partijen te winnen. Bob 
van de Kolck en Anne Beeker wisten 
hun partij te winnen en Noel 
Huizingh en Antonie Schuurman 
konden er een winnende partij 
ertegen over zetten.
De Kromme Mijdrecht 2 deed goede 
zaken tegen S.V.Veenland/Liquid 
Rubber met drie gewonnen partijen 
gespeeld door Ger Versteeg en David 
Schild. Samen met Jos Vermeij wisten 
zij 36 wedstijdpunten bij elkaar te 
spelen. Een uiterst stabiele Ron
Hartsink wist de overige 12 wedstijd-
punten bij elkaar te spelen.
Cens TC Gortenmulder wisten de 
volle 48 wedstijdpunten te spelen 
tegen de Merel/Thijmen van Veen 3. 
Het winnende kwartet bestond uit 
Evert Driehuis en Eric van de Bosch 
samen met een Vincent Roeleveld
en Arjan Goremulder. Ook De Merel/
Thijmen van Veen 1 was onverslaan-
baar tegen de uitspelende K.O.T 
`87-2. De vier musketiers John
Vrielink, Walter Verkouwen, Bert 
Fokker en Bart Ho�mans behaalden 
de volle 48 wedstrijdpunten.

Biljartuitslagen in de regio

Mijdrecht - Afgelopen 2 december
is de eerste ronde van de nieuwe 
competitie gespeeld. De uitslag:
1. Jan Bunnik en Corry Twaalfhoven 
60,63%, 2. Chris van der Wilt en Carla 
Steenhuis 58,33%, Doky en Dook 
Meents 58,33%. Spellen die eruit 
sprongen: 6sans door paar Frans 
Leeuwerik en drie paren speelden 
6sans met 1up: paar Bunnik,
Morssink en Meents.
Donderdag 5 december werd de 
laatste speelrode gespeeld. De 
uitslag is: A-lijn 1. Truus Groot en Bep 
Schumacher en Agnes Kroes en Karla 

Schmidt beide 57,62% en 3. Rene en 
Tineke de jong 57,44%. Einduitslag: 
1. Paar Kroes 56,23%, 2.paar Groot 
55,74% en 3. Paar Van Diemen 
55,27%. Drie paren speelden een 
6sans met 1up: paar Groot, Van der 
Reep en Kroes. De B-lijn 1. Jan en 
Joke Groenveld 61,90%, 2. Geri Stap-
pers en Annemarie Pierrot 59,61% en 
3. Anton Berkelaar en Jan Bunnik 
59,23%. Einduitslag:1. Paar Bunnik 
59,02%, 2. Paar Versteeg 54,02% en
3. Paar Wortel 53,32%. Een mooi
spel speelden paar Van der laan en
De Goede, 3sans met 3ups.

Uitslagen Bridgevereniging Mijdrecht
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Sinterklaas heeft zijn kont nog niet 
gekeerd en de pepernoten zijn
nog maar net uit het straatbeeld 
verdwenen of de kerstbomen 
worden al massaal opgetuigd.  
Buiten worden de huizen en tuinen 
met kerstverlichting versierd. Soms 
subtiel en soms loopt het hier en 
daar gigantisch uit de klauw. 

Koop Kerstinkopen Lokaal
Ook de winkels laten het kerstfeest 
niet aan zich voorbijgaan en 
versieren hun winkels met de nodige 
kerstdecoratie. De winkelstraten zijn 
versierd met mooie straatverlichting 
en de etalages zien er warm en 
gezellig uit. Natuurlijk kun je daar 
ook heerlijke traditionele kerst-
producten  kopen om lekker van te 

smullen. Ook is het altijd weer leuk 
om voor elkaar kerstcadeautjes voor 
onder de boom in te kopen. Een 
mooie kerstgedachte is dan natuur-
lijk wel dat we onder het motto
‘Koop Lokaal’ niet vergeten onze 
kerstinkopen in de eigen regio doen. 

Witte kerst
Of het een witte kerst zal worden
is nog maar de vraag, want dat is 
tegenwoordig niet meer zo een 
vanzelfsprekendheid dat er nog 
sneeuw uit de lucht komt vallen en 
de straten en pleinen wit kleuren. 
Maar in Mijdrecht is het plein wel al 
wit en is het ‘White Christmas’ gevoel 
met de jaarlijkse Schaatsbaan kunst-
matig gecreëerd. Het kerstgevoel
kan je daar bijna niet ontgaan als je 

de ijzers onderbindt en op het ijs 
rondjes schaatst. Heerlijk die ijspret 
en na a�oop nog een warme 
chocomel met slagroom. Dat is
wel het ultieme kerstgevoel en
dat gevoel laat je niet meer los. 

Kerstgevoel in beeld
We maakten met onze camera een 
rondje en brengen het kerstgevoel
in de regio bij u in beeld met een 
fotoreportage. Het was veel, heel 
veel wat we zagen en er is haast geen 
ontkomen aan om het kerstgevoel 
aan je voorbij te laten gaan!
Wij wensen u alvast veel voorpret
op weg naar de kerstdagen! Het is en 
het blijft een mooie traditie in deze 
laatste dagen van het jaar. En laat
het vuurwerk nog even niet knallen, 
want dat is een andere traditie die 
we met zijn allen pas op oudjaars-
avond om twaalf uur mogen doen 
om het nieuwe jaar 2025 in te luiden. 

Voor veel mensen is kerstgevoel het mooiste dat er is!  Over de vraag 
“Hoe krijg je een kerstgevoel?” hoeven we niet lang na te denken,
want je ontkomt er tegenwoordig bijna niet aan.

Het kerstgevoel in de regio
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